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 إعلان

Announcement 
 

Date 06/08/2020 لتاريخا  

Company Name 
 مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب.

GFH Financial Group B.S.C. 
  إسم الشركة

Trading Code GFH رمز التداول 

Subject 

تش إ المصرف الخليجي التجاري، البنك التابع لمجموعة جي إفتوضيح بشأن طرح 

مليون دولار 159صكوك بقيمة المالية،    

Clarification on GFH Financial Group’s Subsidiary, Khaleeji 

Commercial Bank, Sukuk issuance worth USD 159 million 

لموضوعا  

Information 

بالإشارة الى اعلان المصرف الخليجي التجاري )"المصرف"( و مجموعة جي إف اتش 

مليون دولار أمريكي من قبل  159بخصوص طرح صكوك بقيمة المالية )"المجموعة"( 

داعمة لقاعدة رأس المال، وجب التوضيح بأن المصرف ضمن الشريحة الأولى ال

 . المجموعة قد قامت بضمان تغطية الاصدار بالكامل في الطرح المذكور اعلاه

 

With reference to Khaleeji Commercial Bank (“KHCB”) and GFH 

Financial Group (“GFH”) announcement regarding the issuance of 

Sukuk worth USD 159 million by KHCB as a first tranche to support 

capital base, it is to be clarified that GFH has fully underwritten the 

issuance in reference.  

لمعلومة ا  

Expected Financial 

Impact  

سيعزز الإغلاق الناجح لهذا الإصدارالمركز المالي للبنك التابع التنويه سابقا، كما تم 

للمجموعة والتي ستمكنه من  الإستثمار في تطوير خدماته المصرفية الإلكترونية لتتنافس 

للحصول على حصة أكبر في السوق. كما سينعكس هذا النمو على المركز المالي 

 .مجموعة وربحيتهالل

As stated earlier, the successful closing of the AT1 will strengthen 

the financial position of the Group’s subsidiary which will invest in 

enhancing its e-Banking channels, and compete with its peers for a 

bigger market share. This will have a positive impact on the Group’s 

financial position and profitability reflected by the growth of its 

subsidiary.  

لأثر المالي المتوقع ا  
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